
Zápis ze schůzky školské rady – středa 13. října 2021 

1) Zahájení a přivítání 

2) V zářijových volbách se novým členem rady stala MUDr. Dana Matoušková 

3) Volba nového předsedy školské rady – jednohlasně zvolena Mgr. Michaela Plhová 

4) Zprávy ředitelky školy: 

•  MŠMT předběžně oznámilo podzimní testování dětí 

• Školní sbor pozván do Prahy, do katedrály Sv. Víta – akce zrušena kvůli kovidu (nárůst počtu 

případů) 

• Schvalování výroční zprávy – zprávu obdrželi členové rady v průběhu letních prázdnin 

▪ Příloha výroční zprávy – zpráva a prezentace ze zapojení školy do programu UNESCO (52 škol 

z České republiky, dobrovolnický program – spolupráce s domovem seniorů); zpráva bude 

k nahlédnutí na webových stránkách 

▪ Školní řád – 2020/2021 doplnění k distanční výuce – pro žáky je povinná, notebooky pro 

sociálně slabší jsou ve škole k zapůjčení  

▪ Exkurze a výlety se v letošním roce uskuteční v omezeném počtu, škola počítá s náhradou 

lyžařského kurzu pro děti z loňských 7. ročníků (ve hře jsou dvě varianty – pobytová a 

výjezdní, záleží na aktuální epidemické situaci)  

▪ Škola uspořádá školní kola tradičních soutěží i olympiád 

▪ Zvažuje se také zahraniční výjezd (Anglie) 

▪ MŠMT uvolnilo prostředky na doučování, jsou zde určité limity – doučování je primárně 

určeno dětem sociálně znevýhodněním a pro dětem s poruchami učení 

▪ Avizovaná rekonstrukce školní jídelny se prozatím (z důvodu nedostatku financí) neuskuteční 

▪ Na škole bylo již v minulých letech zřízeno „Centrum pro jazykovou podporu cizinců“, v 

současnosti jsou skupiny limitované personálními zdroji (probíhá výuka dvou skupin – Mgr. 

Novotná a Mgr. Barvířová) a lhůtami pro délku pobytu cizinců 

▪ Děti cizinci na škole celkově – 46 dětí 

▪ Návrh předsedkyně rady – projektový den pro děti cizince – představit svou zemi 

spolužákům, možnost navázat na městský Multikulturní týden 

5) Informace od zřizovatele: 

• nabídky kulturních a zájmových aktivit pro děti cizinců (DDM a ZUŠ), informační brožury 

přeložené do jednotlivých jazyků (ve spolupráci s MOSTem PRO) 

• Město má v plánu vytvořit fond na kulturu KULTURA PRO VŠECHNY – návštěvy divadelních 

představení, galerie a podobně pro děti ze sociálně znevýhodněného prostředí 

• Akce města zaměřené na heydrichiádu, cíleno na příští rok  

• Kreativní vzdělávání – aktivní účast umělců ve výuce (výuka v tandemu, neobvyklé propojení 

předmětů – matematika/tanec, architektura/fyzika), existuje projekt ARCHITEKTI DO ŠKOL 

6) Diskuze: 

• Zaměření na volbu povolání – zaměstnavatelé oslovují už základní školy, aby jim přiblížili 

možnosti budoucího zaměstnání 

• Podmínky získání rodilého mluvčího do školy – střední školy mají možnost využít ŠABLONY, 

spolupráce například s Goethe Zentrem 

• Škola ŠABLONY využívá na školní psycholožku, na školní asistentku, na projektové dny 



7) Předběžné datum příštího setkání: sobota 4. prosince 2021 (Vánoční salon) 

Přítomni: 

Mgr. et Bc. Jarmila Staňková (jako host) 

Mgr. Michaela Plhová 

MUDr. Dana Matoušková 

Ing. Martin Karas 

Mgr. Darja Pejchalová 

Mgr. Magda Pomajzlová 

Omluveni:  

Mgr. Ondřej Šebek 

 

 

 

 

 

 


